
 

Referat. 

Tid/sted: Mandag den 25. juni 2018, kl. 18.30 - Fælleshûzed 

Deltagere.: Flemming Thorsen  

Michael Jørgensen  

Jette Pedersen 

Martha Jørgensen 

Jens Christoffersson  

Jane Andersen 

 Jonna Pedersen – Meldt fra/ud  

Inge Thyge – suppleant  

 

 

Dagsorden iflg. indkaldelse: 

 

1. Kommentar til referat fra mødet den 30. april. 

2. Evaluering af loppemarked den 2. juni.                                                                     

3. Drøftelse af referatet fra markvandringen den 22. maj. 

4. Opfølgning af regnskabstallene.   

5. Drøftelse af afholdelse af beboermøde den 19. september kl.1730. 

6. Dato for næste møde.  

7. Orientering fra medlemmerne. 

8. Eventuelt 

 

1. Ingen – Det blev godkendt. 

2. Der var 18 borde, de blev godt besøgt de første timer. Der var nogle, der solgte 

godt.     

Næste års loppemarked skal kun vare 2 - 2½ time – stadeholderne skal selv 

bære bordene ud og ind. 

3. Det skal skrives ind i Husorden: Hvis en beboer ønsker en anden højde på 

hækken: Skal beboeren lave en skriftlig henvendelse til ejendomskontoret i 

god tid, før de begynder at klippe dem. Max. højde er 180 cm. 

4. Vi fik en bedre forståelse af tallene i det store regnskab. (tab ved fraflytning). 

5. Hvordan vi gør mindst 2 ”nye” beboer interesseret i bestyrelsesarbejdet. Der 

vil blive udarbejdet en form for job/opgave beskrivelse, som skal udsendes 

sammen med indkaldelsen til beboermødet. 

6. Næste møde er den 9. august kl.1830. 

7. Der vil blive udarbejdet et udkast til afd. bestyrelse beretning, som vi endeligt 

godkender på mødet. 

8. Der er beboer, som har oplevet, at der har mangler sæbe i vaskeriet. 

 

Flemming. 

HØJVANGSPARKEN - AFDELINGSBESTYRELSEN 
 

https://www.google.dk/search?q=bo42+r%C3%B8nne&tbm=isch&source=iu&pf=m&ictx=1&fir=COi3DFmGE7703M,AAAAAAAAAAABAM,_&usg=__9XZbLUkttJ5nZH5RFULh0SlmJIY=&sa=X&ved=0ahUKEwiwsJT21eDWAhXKmLQKHQz2BvUQuqIBCIEBMAo#imgrc=q-bxdk1ZdfpjMM

